
Referat KVIK Næstved Bestyrelsesmøde, onsdag den 16. august 2023 hos Søren Langhorn.

Tilstede: Kim Rasmussen, Michael Priess, Morten Eriksen, Søren Langhorn, Sandi Marie.
Afbud: Brian Jensen.

Nyt fra formanden
En speciel velkomst til Sandi, der debuterede som bestyrelsesmedlem.
Kim glædede sig over en fin-fin sæsonstart. 22 spillere til mandagstræningen og 10 ungdomsspillere, heraf 
flere nye ansigter.
Formanden har modtaget skriv fra Bordtennis Danmark, der har et lidt aparte løsningsforslag til 
holdturneringen i Øst-serien. Der er 31 tilmeldte hold. Et for meget, synes BD, der vil have KVIK til at spille en 
ny oprykningskamp mod Trelleborg.
Protest fra KVIK Næstved, der forventer en løsning med 11 hold i den ene række.

Stor interesse i klubben for at spille serie 1 og serie 2 i den kommende sæson. Så måske søger vi om at få et 
ekstra hold i serie 1 og/eller 2.

Økonomi fra kassereren, herunder sponsor-initiativer.
Morten præsenterede et budgetforslag for 2023-24. Og det ser godt ud - med udsigt til endnu et par 
sponsorer. (Brian)
Kassereren styrer - bl.a. gennem nye sponsoraftaler - efter et plus på 20.000-30.000 kr., så vi undgår af tage 
af opsparingen.
Morten og Priess med opdatering af sponsorpakkerne, der giver mere økonomisk råderum, f. eks. til 
kørselspenge til trænere, deltagelse i stævner, anskaffelse af udstyr og lign.
Pengene kommer ind via nye sponsor-initiativer: 7-8 bordsponsorer med navn på siden, digitale sponsorer, 
hvor firma-logoer præsenteres i båndsløjfe på en skærm opspillet i klublokalet, bold-sponsorer med firma-
navn på vores træningsbolde.
Forslag om at inddrage klubbens medlemmer i at skaffe sponsorer. Gevinsten kunne være gavekort på 250 kr. 
eller mindre kontingentnedsættelse.
Også muligheden for at søge fondsmidler blev diskuteret.
Kim, Michael og Morten mødes om praktikken.

Nyt fra det sportslige.
Forslag om at levere videoudstyr, der gør det muligt at optage og gennemgå billedsekvenser af træning. Et 
redskab til elitespillerne. Kim tager kontakt til BTX.

Evt.
Nyt lys i klublokalet, Stort hurra..

Opfølgning på Ll. Næstved skoles ønske om træning 5-6 onsdag formiddage hos KVIK. Vi afventer stadig, men 
er positive, hvis det skulle blive til noget. Frivillige til arrangementet er Jensen, Bimme, Kim og Søren.

Udviklingsvisioner for KVIK.
Spændende forslag fra Morten om at udarbejde en langsigtet vision for Kvik Næstved. Et styringsredskab 
primært for bestyrelsen: Hvor ønsker vi at bevæge os hen og hvorfor?

Klubben ønsker at tage et socialt ansvar, bl. a. ved at skabe et inkluderende klubmiljø.
Vi skal skabe rammerne for et godt og hyggeligt fællesskab, arrangere sociale og sportslige events. 
Hjælpe økonomisk trængte medlemmer, så alle kan føle sig som en del af fællesskabet.
Og sørge for (og påtale), hvis medlemmer overskrider grænser for god opførsel.

Det er planen, at vi hver især formulerer tekster, som kan præsenteres ved næste bestyrelsesmøde.

Næste møde: 26. september 2023 i klublokalet Referat: Søren Langhorn


